
علمی و آموزشی4

حلقه ای که ضربان قلب همسرتان را 
نشان می دهد

گروه علمی و آموزشــی- به تازگی یک حلقه ابداع شده که به فرد اجازه 
می دهد با دو بار ضربه زدن روی آن صدای قلب همسرش را بشنود. وقتی موبایل 
همسر فرد به اینترنت متصل شود، حلقه مذکور مانند ضربان قلب وی پالس هایی 
تولید می کند. همچنین یک خط قرمز در لبه حلقه ایجاد می شود تا ضربان قلب 
را مانند یک الکترورادیوگرام در بیمار نمایش دهد. این گجت پوشــیدنی یک 
جایگزین عجیب و جالب برای حلقه طلای ازدواج به حساب می آید.این حلقه 
شارژی توسط شرکت »تاچ« مستقر در جمهوری چک ابداع شده که گردنبند و 
دیگر جواهرات هوشمند و متصل به اینترنت را می سازد. در وب سایت شرکت 
آمده اســت: حلقه HB در نوع خود اولین و یگانه اســت. گجت به شما کمک 
می کند مهمترین دارایی زندگی تان یا ضربان قلب نزدیکانتان را احساس و برای 
همیشه حفظ کنید. حلقه HB ضربان کاربر را می یابد و این اطلاعات را به یک 
اپ همراه می فرستد. از آنجا که دو مالک حلقه می توانند به اپ متصل شوند، هر 
کاربر می تواند با دو بار ضربه روی حلقه ضربان قلب دیگری را ببیند و حس کند.

جی و رغبت سنجی از سال سوم وارد دانشگاه فرهنگیان خواهند شد.

گروه علمی و آموزشی- ب ام و 
ام40آی طــی 3.9 ثانیه از حالت توقف 
کامل به ســرعت 96 کیلومتر برساعت 
می رســد که در ایــن زمینه دقیقا مانند 

تویوتا سوپرا جدید تند و فلفلی است!
خانــواده Z در ب ام و محلــی 
برای حضور رودسترهای خودروساز 
آلمانی است که حرف زد از ابتدای کلمه 
آلمانی zukunft به معنی آینده گرفته 

شده است.
ب ام و Z نخستین بار، سال 1989 
روی خط تولید رفت و تا 2016 در تریم 
های مختلف تولید شد. البته در فاصله 
ســال های 1992 تا 1995 یک وقفه 3 
ســاله در تولید این ب ام و ایجاد شد. از 
سال 2018 بار دیگر تولید Z مورد توجه 
ب ام و قرار گرفت و از آن زمان تا کنون 

فقط مدل Z4 را روی خط تولید دارد.
آمــار دقیقی که تا ســال 2019 را 
پوشــش می دهد، از تولیــد 585028 
دســتگاه Z توسط ب ام و حکایت می 
کند. براساس اطلاعات موجود، ب ام و 
تولید خانواده Z را در سال 2025 به طور 
کامل متوقف خواهد کرد.اکنون یکی از 
جذاب تریــن محصــولات ب ام و، 
 M40i مدل 2023 در تریم Z4 خودرو
اســت. این تریم در بازار آمریکا حدود 
74 هزار دلار قیمت دارد در شرایطی که 
تریم پایه زد4 برچسب قیمت 57 هزار 
دلاری را بر تن دارد. نمونه ای که تصاویر 
آن را در مطلب حاضر مشاهده می کنید، 
یک بنفش زیبا با کد رنگ اختصاصی به 
نام تاندرنایت متالیک است که از رنگ 
مشــکی نیز به عنــوان رنگ مکمل در 
قسمت های مختلف و از جمله کابین 

استفاده شده اســت.این دلبر باواریایی 
نماینده ای شایســته بــرای رقابت با 
محصولاتی مانند پورشه باکستر، آئودی 
تی تی رودستر و حتی مزدا میاتا در بازار 
جهانی است. طراحی اسپرت، بدنه زیبا 
و البته بســیار جمع و جور شرایطی را 
فراهم کرده کــه نمی توان به راحتی از 
زد4 ام40آی دل جــدا کرد.قبل از اینکه 
سراغ بررسی این خودرو برویم به یک 
آپشن عجیب اشاره کنیم. ب ام و برای 
نصب لوگوی مربوط به 50 ســالگی ام 

از خریدار 200 دلار دریافت می کند!
بافت جلوپنجــره زد4 جدید ب 
ام و در قســمت دماغه مقداری افقی تر 
و پهن تر شــده و مه شکن ها نیز کمی 
پایین تر رفته اند. رینگ های آلومینیومی 
اختصاصی 19 اینچــی برای این تریم 
انتخاب شــده که طراحی بسیار زیبایی 
دارنــد و البتــه ب ام و در زمینه رینگ 
یکی از برترین هــای صنعت خودرو 
جهان است. این هیولای کوچک، زیر 

درپــوش موتور خود میزبــان تپنده 3 
لیتری 6 ســیلندر توربوشارژ است که 
برابر با 382 اسب بخار خروجی و 500 
نیوتن متر گشتاور دارد. این مجموعه با 
جعبه دنده 8 سرعته اتوماتیک هماهنگ 
شــده اســت.ب ام و ام40آی طی 3.9 
ثانیه از حالت توقف کامل به ســرعت 
96 کیلومتر برساعت می رسد که در این 
زمینه دقیقا مانند تویوتا سوپرا جدید تند 
و فلفلی است! بیشینه سرعت نیز به طور 
الکترونیکی روی 250 کیلومتر برساعت 
محدود شده است. وزن ب ام و رودستر 
نیز 1568 کیلوگرم است. این تریم فاقد 
ســامانه تمام چرخ محرک است و یک 
خودرو عقب محور محسوب می شود. 
شاخص مصرف ســوخت برای 100 
کیلومتر رانندگی در شهر 10.2 لیتر، در 
بزرگــراه 7.6 لیتر و در حالت ترکیبی 9 
لیتر اســت.ب ام و زد4 ام40آی یکی از 
موفق ترین هــای بازار جهانی از منظر 
مدیریت مصرف سوخت محسوب می 

شود. این خودرو بر رقبایی مانند آئودی 
تی تی رودستر و همچنین پورشه 718 

باکستر در این بخش برتری دارد.
آئــودی تــی تی رودســتر برای 
100 کیلومتر رانندگی در شــهر 10.2 
لیتــر، در بزرگــراه 7.8 لیتر و در حالت 
ترکیبی 9.4 لیتر ســوخت مصرف می 
کند. پورشه باکســتر نیز در شهر 12.3 
لیتــر، در بزرگــراه 9.4 لیتر و در حالت 
ترکیبی 10.7 لیتر مصرف دارد.سیستم 
تعلیق تطبیقی ام اسپرت به عنوان آپشن 
استاندارد ارائه می شود تا تجربه ای عالی 
از فرمان پذیری و پایداری در جاده های 
پر پیچ و خم وجود داشــته باشد. کابین 
زد4 ام40آی بــا اصالــت و کیفیت ب 
ام و تضمیــن می شــود. حضور تریم 
فیبرکربن و قطعات آلومینیومی انودایز 
مورد جدیدی در ســابقه درخشان ب 
ام و برای کابین محصولاتش نیســت. 
کیفیت بالای مواد اولیه، پوشــش چرم، 
پــدال های ام، نمایشــگر 10.3 اینچی 
تنظیمات سیســتم ســرگرمی و 12.3 
اینچی اطلاعات کیلومتر پشت فرمان، 
پشتیبانی از اپل کارپلی و اندروید اوتو، 
سیســتم صوتی هارمن کاردون با 12 
اسپیکر، نورپردازی و نمایشگر هداپ 
بخشــی از جذابیت های کابین ب ام و 
هســتند.ب ام و زد4 ام40آی مجهز به 
ســطح 2 رانندگی خودران اســت که 
این ویژگی بــه مفهوم حضور فناوری 
های ایمنی مانند کروز کنترل تطبیقی، 
سنسورهای برخورد، ترمز اضطراری، 
نوربــالای اتوماتیک ،نمایش نقاط کور 
دید راننده، هشــدار خــروج از خط و 
دستیار حفظ خودرو بین خطوط است.

گــروه علمی و آموزشــی-  
سرپرســت وزارت آموزش و پرورش 
گفت: به زودی آزمون استخدامی برای 
جذب معلمان متوسطه اول و دوم، فنی 
و حرفــه ای و کاردانش برگزار خواهد 

شد.
رضامراد صحرایی سرپرســت 
وزارت آموزش و پرورش در حاشــیه 
اجــلاس مدیران و روســای مناطق و 

نواحی آموزش و پرورش خوزســتان 
گفت: امروز شــاهد برگزاری آزمون 
اســتخدامی بــرای جــذب 28 هزار 
آموزگار دوره ابتدایی در ســطح کشور 
هســتیم و به زودی آزمون استخدامی 
دیگری برای جذب معلمان متوســطه 
اول و دوم و فنی و حرفه ای و کاردانش 
برگزار خواهد شد که در این آزمون نیز 

28 هزار معلم جذب خواهند شد.

وی با اشــاره به برنامه ریزی برای 
جذب 25 هزار دانشجو معلم از طریق 
کنکور سراسری گفت: بر اساس برنامه 
ریزی های صورت گرفته، باید افرادی 
را جذب کنیم که ویژگی های معلمی، 
صلاحیت و شــاخصه های تخصصی 
را داشــته باشند. سرپرســت وزارت 
آمــوزش و پــرورش در پایان گفت: 
جذب معلم از طریق شیوه دو مدرکی 

یکی دیگر از برنامه های وزارت آموزش 
و پرورش در حوزه نیروی انسانی است 
و بر این اساس دانشجویان مستعد، در 
دانشــگاه های مادر شروع به تحصیل 
می کنند و بعد از گذراندن 2 سال دروس 
تخصصــی و طی کــردن فرآیند های 
صلاحیت ســنجی و رغبت ســنجی 
از سال ســوم وارد دانشگاه فرهنگیان 

خواهند شد.

گــروه علمی و آموزشــی-
بزرگ تریــن جرثقیل برقــی جهان با 
ظرفیت بالابری 6000 تن طراحی شده 
اســت. جرثقیل ها از زمانی که توسط 
یونانیان باستان در اواخر قرن ششم قبل 
از میلاد ساخته شدند، راهی طولانی را 

تا به امــروز پیموده اند. روند تکامل از 
جرثقیل های مکانیکی به جرثقیل های 
موتوری به مهندسان کمک کرده تا هر 
آن چه که ممکن است در حوزه ساخت 
و ســاز یا جابجایی قطعــات و کالا ها 
انجام دهند.تلاش برای ارتقای پایداری 

آن ها اخیراً منجر به ابداع جرثقیل های 
الکتریکی شــده و اکنــون بزرگترین 
جرثقیل برقی جهان با بالاترین ظرفیت 
که می تواند صرفاً با نیروی برق کار کند، 
در هلند در حال سرهم بندی است.این 
جرثقیل که SK 6000 نام دارد، ظرفیت 
بالابری 6000 تنی خواهد داشت و در 
مرکز مهندسی Mammoet در هلند 

راه اندازی می شود.
یک شــرکت هلنــدی با کمک 
متخصصان توانســته وســایل بالابر 
مهندســی و حمل و نقل اجسام بزرگ 
را توســعه دهد. این شرکت به ساخت 
این جرثقیل ادامــه خواهد داد تا آن را 
بــه موقع برای تحویل در ســال 2024 

آماده کند.گفتنی است که این جرثقیل 
حتی زمانی که اتصال به شــبکه برق در 

دسترس نیست نیز کار می کند. 
دسترســی گسترده، ارتفاع قلاب 
و ظرفیــت بالابری SK 6000 بالابری 
پایدارتری را به مشتریان ارائه می دهد و 
معیار جدیدی را در ظرفیت بلند کردن 
قطعات سنگین در سراسر جهان ایجاد 
می کند و به مشــتریان اجازه می دهد تا 
قطعاتی سنگین تر و بزرگتر از همیشه 

بسازند. 
این مدل جدیــد جایگزین مدل 
قبلی یعنی SK 350 است که از اصول 
طراحی و تکنیک های بالابری مشــابه 
اســتفاده می کند. طول دکل اصلی این 

جرثقیل تا 171 متر اســت و با استفاده 
از اتصال بازوی ثابت می تواند به ارتفاع 
274 متری برسد.بر اساس بیانیه شرکت 
سازنده، جرثقیل SK 6000 به صورت 
کانتینری ساخته می شود تا امکان تحرک 
ســریع و مونتاژ در محل را فراهم کند 
و ظرفیــت بالابری فوق ســنگین را 
در هر کجا که لازم باشــد، فراهم کند.
این جرثقیل بــا کاهش زمان عملیات، 
پیکربنــدی مجــدد و کار در ارتفاع در 
طول پروژه های صنایع سنگین، ساخت 
ماژولار را در مقیاس بزرگتر امکان پذیر 
می کند. جرثقیل SK 6000 برای رفع 
نیاز هــای مزارع بــادی دریایی آینده و 
کمک بــه بازار های انرژی جهانی، چه 

در خشکی و چه در دریا مهندسی شده 
است.رشــد ظرفیت های انرژی بادی 
دریایی در سرتاسر جهان به ظرفیت های 
بالابری بیشتری نیاز دارد و این جرثقیل 
جدید طوری طراحی شــده است که 
مشــتریان را قادر می سازد توربین های 
مرتفع تر و بزرگ تــر را یکپارچه کنند 
و پایه هــای ســنگین تر را چه ثابت و 
چه شــناور راه اندازی کنند.این سیستم 
جدید می تواند زمان یکپارچه ســازی 
پروژه هــای تولید دریایی و شــناور را 
کاهش دهــد. SK 6000 می تواند به 
پالایشگاه ها برای کاهش زمان خرابی با 
حذف و نصب قطعات بزرگتر با حداقل 

اختلال کمک کند.

Z ؛ هیولای کوچک و کم مصرف ارتشM40i 4ب ام و زد

استخدام ۵۶ هزار معلم از طریق ۲ آزمون استخدامی در سال جاری

گــروه علمی و آموزشــی- 
»ابراهیم تقی زاده« رئیس دانشگاه پیام 
نور در مورد طرح ساماندهی مأموریت 
دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی 
و بندهای مرتبط با دانشــگاه پیام نور 
در این طرح توضیح داد: کلیت چنین 
طرحی و این نکته که باید ساماندهی 

لازم در تمام دانشــگاه های کشــور 
صورت بگیرد کار درستی است و ما هم 
موافق آن هستیم و فکر می کنم تقریبا 
تمام دانشگاه ها و موسسات آموزش 
عالی کشور نیز به دنبال اجرای چنین 
ایده ای باشــند.  رئیس دانشــگاه پیام 
نور تصریح کرد: اینکه ما رشــته های 

دانشگاهی را بازنگری و رصد کنیم، به 
وضعیت هیات علمی ها رسیدگی شود 
و به کلی آمایشــی پیرامون رشته های 
مختلف صورت بگیرد موضوعی در 
حــال انجام و اقدامی طبیعتا ضروری 
است، اما اینکه دانشگاه پیام نور صرفا 
به دوره ای مجازی محدود شــود و یا 

بعــد از اجرای طــرح مذکور کیفیت 
و وضعیتــی بــه وجود آید کــه ما با 
محدودیت هایی در این ســاماندهی 
مواجه شویم، قابل قبول نیست.  تقی 
زاده با بیان اینکه تا به حال برای شیوه 
و نظام آموزشی بهتر جلساتی برگزار 
شــده، گفت: باید در وزارت علوم و 
همراه با کارشناسان مختلف، جلساتی 
برگزار کنیم تا در خصوص ماموریت 
دانشگاه، شیوه های آموزش، برگزاری 
دوره های غیرحضوری در رشته های 
مورد نیاز و کاربردی تبادل نظر شــود 
کــه این کارها تا حدی انجام شــد و 
پیشــنهاداتی هم ارائه کــرده ایم، اما 
طرح ارائه شــده از سوی نمایندگان 
مجلس مورد پذیرش دانشگاه پیام نور 
نیســت به این جهت که با برنامه های 
مدیریتی که تدوین کرده ایم و می کنیم 
و ماموریت ما همســو نیســت. لذا 
دانشگاه پیام نور قطعا مخالفت خود را 
بــا این طرح اعلام خواهد کرد. رئیس 
دانشگاه پیام نوردر ادامه تاکید کرد: ما 
هم به کمیسیون آموزش مجلس، هم به 
وزارت علوم اعلام می کنیم که مخالف 
طرح مذکور هســتیم و در عین حال 
برنامه و طرح پیشــنهادی خودمان را 
هم ارائه می کنیــم. ما هم می دانیم که 
دانشــگاه ها بایــد از هزینه های خود 
بکاهند و آمایش در رشته ها ضرورت 
دارد و اصلا در این اصل شکی نیست. 
روشن است که نقشه راه هر دانشگاه 
باید مشخص باشد، اما اینکه در طرح 
ســاماندهی مأموریت دانشــگاه ها و 
مؤسسات آموزش عالی، دانشگاه پیام 
نور محدود شده است و باید املاک و 
مستغلات را به دستگاه دیگری واگذار 
کند، موضوعی است که نیاز به بررسی 

کارشناسی و دقیق تری دارد. 

او در ادامه افزود: دانشــگاه باید 
بــا توجه بــه اعضای هیــات علمی 
خود، تعداد کارکنان و… برای تامین 
بودجــه و هزینه ها از محل بهره وری 
از همیــن دارایی هایش اقدام کند. در 
عین اینکه ما موافقیم که دانشگاه باید 
ســطح اتکای خود به بودجه عمومی 
را کاهش دهد و به سمت درآمدهای 
اختصاصــی بــرود و آن را افزایــش 
دهد و حتــی درآمد اختصاصی برای 
خود ایجــاد کند و در همین راســتا 
نیز برنامه هــا و طرح های خودمان را 
داریم. در رشــته هایی که امکان انتقال 
وجود دارد، با پیشــنهاد وزارت علوم 
می توانیم بعد از طی فرایند، اقدام کنیم 
تــا از ظرفیت اعضــای هیات علمی 
پیام نور در ســایر دانشگاه ها بهره مند 
شــویم.  تقی زاده با اشــاره به اینکه 

طرح ساماندهی مأموریت دانشگاه ها 
و مؤسسات آموزش عالی در تعارض 
با برنامه های پیشــنهادی و جلسات 
کارشناسی دانشــگاه پیام نور است، 
گفت: در حال حاضر ما جلســاتی در 
رابطه با برنامه های آینده خود برگزار 
می کنیم و قبلا هم این کار انجام شــده 
و در کارگــروه آمایــش و حکمرانی 
دانشگاه پیام نور هم بحث هایی مطرح 
شده اســت که معاون آموزشی وزیر 

علوم که نائب رئیس شورای گسترش 
هستند، در آن کارگروه حضور دارند 
و اصلا در دفتر خودشــان جلســاتی 
برگزار می شــود. به هر حال ما برای 
اینکه طرح و برنامه راهبردی خودمان 
را عملی کنیم، لازم است ابتدا جزئیات 
طرح ساماندهی مأموریت دانشگاه ها 
و مؤسســات آموزش عالی را با توجه 
بــه وضعیت موجود هم به دولت، هم 
به وزارت علوم و هم به شورای عالی 

انقلاب فرهنگی ارائه کنیم. 
تقــی زاده در مــورد تبصره 3 از 
ماده 2 در طرح ســاماندهی مأموریت 
دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی 
که به واســطه این تبصره ممکن است 
تغییراتی در وضعیت شــغلی برخی 
کارکنان ایجاد شود و نگرانی کارمندان 
پیام نور از ایــن تحولات عنوان کرد: 

ارائه این طرح ها بدون اینکه برنامه های 
پیشنهادی دانشگاه و نظر کارشناسی 
ما را دریافت کنند انجام شــده است و 
تاکید می کنم با جلساتی که تا به حال 
برگزار کرده ایم تعارض دارد؛ جلساتی 
که از دانشــگاه پیام نور برای شرکت 
در آن دعوت شــده بــود، برنامه های 
راهبردی خــودش را ارائــه کرده و 
نیازمندی استان های مختلف و تعداد 
دانشــجویان و… را لحاظ کرده ایم و 

ماموریت ما نیز این موارد را در نظر دارد 
و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی ایران، 
دانشگاه پیام نور بخصوص در مناطق 
محروم، نقش و ماموریت خود را ایفا 
کرده است و تلاش شده دراین مناطق 
خدمت رسانی کند. رئیس دانشگاه پیام 
نور خاطرنشان کرد: با وجود ظرفیت 
خالی در سایر دانشگاه ها افراد زیادی 
دانشــگاه پیام نور را بــرای تحصیل 
انتخاب می کنند به این جهت که شیوه 
آموزش ما را پســندیده اند و شــاهد 
موفقیت دانشجویان پیام نور در مقاطع 
بالاتر و کارشناسی ارشد و دکتری بوده 
اند. تقی زاده یادآوری کرد: طرح هایی 
که گاهی توســط برخی از نمایندگان 
مجلس ارائه می شود و باید خودشان 
در مورد ایــن طرح ها توضیح دهند، 
فقط باری از اضطــراب و نگرانی در 

بدنه کارمندان و اعضای هیات علمی 
ایجاد می کند و در دانشــگاه و کیفیت 
کار تاثیــر دارد و خیلــی از اعضای ما 
با ناراحتی می پرســند که آیا دانشگاه 
پیام نور قرار اســت منحل شود؟ من 
نمی دانم ارائه کنندگان این طرح چطور 
می توانند پاســخگوی افراد باشــند؟ 
هرکسی موافق طرح ساماندهی است 
اما حتی امضاکنندگان طرح ساماندهی 
نیز بعید است آن را مورد بررسی دقیق 

قرار داده باشــند احتمالا عنوان طرح 
را دیده اند و جــزو ارائه دهندگان آن 
شــده اند و قطعا در جلسات بررسی و 
کارشناسی مشخص تر در مورد ابعاد 
طرح ســاماندهی بحث خواهد شد و 
نمایندگان دانشگاه ها توضیحاتی در 
ایــن خصوص خواهند داشــت.  او 
با اشــاره به اینکه دانشگاه پیام نور از 
جمله دانشگاه هایی است که کارکنان 
دستگاه های اجرایی می توانند با توجه 
به ممنوعیت تحصیــل در دوره های 
روزانــه و شــبانه در این دانشــگاه 
تحصیل کنند، بیان کرد: از ســویی ما 
با نمایندگان مختلفی مواجه هســتیم 
که تقاضــای تجمیع و ســاماندهی 
دانشــگاه های پیام نور را داشــتند که 
در دو ســال اخیر حــدود 160 مرکز 
ما برای این هدف تجمیع شــده و از 
سوی دیگر با درخواست های بسیاری 
از سمت معتمدین و نمایندگان مواجه 
هستیم که می خواهند واحد پیام نور در 
شــهر و استان و منطقه آن ها احیا شود 
و کارگــروه آمایش و حکمرانی با آن 
موافقت نمی کند و می گوید توسعه پیام 
نور باید در این اندازه متوقف و به جای 
گسترش، چابک تر شود. تقی زاده در 
آخر اظهار کــرد: چنین وضعیتی در 
تعارض با درخواست های نمایندگان 
160 حوزه انتخابیه است که مکاتباتی 
با ما و حتی وزیر دارند که می خواهند 
دانشگاه پیام نور را احیا کنند. پس من 
فکر می کنم فعلا فقط عنوان کلی طرح 
ســاماندهی مأموریت دانشــگاه ها و 
مؤسسات آموزش عالی مشاهده شده 
و بررسی کارشناسی روی این طرح، 
کمک می کند اظهار نظرهای مختلف 
شنیده و در نهایت نتایج بهتری از این 

طرح حاصل شود.

رئیس دانشگاه پیام نور  :

برخی طرح های کارشناسی نشده 
مجلس، موجب نگرانی  می شود

رئیس دانشگاه پیام نور گفت: اگر بعد از طرح ساماندهی مأموریت دانشگاه ها و مؤسسات آموزش عالی دانشگاه پیام 
نور صرفا به دوره ای مجازی محدود شود و یا بعد از اجرای طرح مذکور کیفیت و وضعیتی به وجود آید که ما با 

محدودیت هایی در این ساماندهی مواجه شویم، قابل قبول نیست.

 باید در وزارت علوم و همراه با کارشناسان مختلف، جلساتی برگزار کنیم تا در خصوص 
ماموریت دانشگاه، شــیوه های آموزش، برگزاری دوره های غیرحضوری در رشته های 
مورد نیاز و کاربردی تبادل نظر شــود که این کارها تا حدی انجام شــد و پیشنهاداتی هم 
ارائه کرده ایم، اما طرح ارائه شــده از سوی نمایندگان مجلس مورد پذیرش دانشگاه پیام 
نور نیست به این جهت که با برنامه های مدیریتی که تدوین کرده ایم و می کنیم و ماموریت 
ما همســو نیست. لذا دانشگاه پیام نور قطعا مخالفت خود را با این طرح اعلام خواهد کرد. 

ابداع بزرگ ترین جرثقیل برقی در هلند
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